
Feljegyzés 
Megbeszélésről 

Készült: 2015. szeptember 23-án a Közös Önkormányzati Hivatal hivatalos helységében 
megtartott megbeszélésről. 
 
Jelen vannak: Szabó Sándor PGB elnök 
  Fábián Anita jegyző 

Kovács Tamás Csurgói Városgazdálkodási Kft ügyvezetője 
Fazekas Ede Máté KLIK tankerületi igazgató 
Polgár Mónika aljegyző 
Berta-Szabó Georgina pénzügyi ügyintéző 

 
Szabó Sándor PGB elnök: Szeretné megkérdezni, hogy mennyi a Kft kintlévősége és hogyan 
kezelték eddig ezt a problémát? 
 
Kovács Tamás Csurgói Városgazdálkodási Kft ügyvezetője: Elmondja, hogy a KLIK 
megörökölte az iskolák szerződését, eddig zavartalanul működött minden. Május/júniusban 
jelezték, hogy csúszni fognak a fizetéssel, de természetesen voltak folyamatos egyeztetések. 
Eközben több felújítási munkára felkérte a KLIK a Kft-t, Csurgón és Inkén is végeztek ilyen 
munkákat. Jelenleg a KLIK 2 havi részlettel van elmaradva, illetve a karbantartási munkálatok 
összegével, ami 8 millió forint körül van összességében.  
 
Szabó Sándor PGB elnök: Szeretné megkérdezni Fazekas Ede Mátét a tankerület igazgatóját, 
hogy látja ezt a problémát? 
 
Fazekas Ede Máté KLIK tankerült igazgató: Elmondja, hogy az ügyvezető által 
elmondottakkal egyetért, elismeri, hogy tartozásuk áll fenn a Kft felé. December 31-ig a felújítási 
munkák vélhetően kifizetésre kerülnek, de a szerződésből eredő kötelezettségek teljesítése 
áthúzódhat a 2016-os év elejére, ugyanakkor törekednek a mihamarabbi fizetésre. 
 
Szabó Sándor PGB elnök: Pénzügy technikailag volt-e felszólítva a KLIK, illetve írásban 
történt-e felszólítás a Kft részéről? 
 
Kovács Tamás Csurgói Városgazdálkodási Kft ügyvezető: Eddig írásban nem történt 
felszólítás.  
 
Szabó Sándor PGB elnök: Elmondja, hogy attól tart, hogy a Kft egy hitelspirálba fog kerülni, 
amiből nem fog tudni kikerülni.  
 
Kovács Tamás Csurgói Városgazdálkodási Kft ügyvezető: A Kft-nek vannak más külső 
munkái is, illetve ha a KLIK a tartozásának legalább a felét kifizeti idén, akkor véleménye szerint 
nem lesz gond. A 10 milliós hitelkeretet nem szeretnék kihasználni teljes egészében, csak a likvid 
problémát kezelni.  
 
Fazekas Ede Máté KLIK tankerült igazgató: A keret igénylésénél természetesen a Kft felé 
esedékes tartozásokat a megfelelő időben beterjeszti, nem tartja vissza ezeket a számlákat.  
 

Kmf. 
 

Fábián Anita sk. 
 jegyző 


